
Verkenning bestuurlijke samenwerking Atlas, PSG en SKOV 

 Samenvatting op hoofdlijnen bijeenkomst 25 juni 2021 

 

 

Belangrijke constateringen in het gesprek waarover consensus bestaat: 

1. Op basis van het gesprek op 25 juni 2021 spreken de bestuurders uit dat er vertrouwen is om 
een bestuurlijke fusie te onderzoeken. 

2. De bestuurlijke fusie moet als resultaat hebben, kwaliteitsverbetering, 
kwetsbaarheidsreductie en efficiencyverbetering.  

3. Op de strategische bestuurlijke agenda in dit onderzoek komt in ieder geval te staan dat op 
basis van inhoudelijke onderwijskundige argumenten onderzocht en gestreefd wordt naar 
het opnemen van PO en VO in een nieuw te vormen stichting waar huidige partijen in op 
zullen gaan. 

4. Gezien de verschillende contexten van Hoorn, Purmerend en Volendam zal de uiteindelijk 
gewenste uitkomst in stappen in de tijd gerealiseerd moeten worden. 

5. De statuten van de nieuw te vormen stichting zullen zo geformuleerd worden dat de 
uiteindelijk gewenste fusie stapsgewijs gerealiseerd kan worden zonder dat de statuten 
tussentijds aangepast hoeven te worden. 

6. Na het afhaken van het Tabor College in het onderzoek naar een bestuurlijke fusie ligt de 
prioriteit van de bestuurders nu op het realiseren van de bestuurlijke fusie van PSG en Atlas. 
Parallel zullen wel al gezamenlijk activiteiten ondernomen worden om gewenning te kweken 
voor de beoogde samenwerking. Wanneer de bestuurlijke fusie tussen PSG en Atlas 
gerealiseerd is (streven dit in het eerste half jaar 2022 te realiseren), zal het traject met SKOV 
officieel opgestart worden. 

7. De bestuurders besluiten om vanaf nu regelmatig met elkaar te overleggen en van elkaars 
stafdiensten gebruik te maken. Bij het bezetten van vacatures zal onderling overleg plaats 
vinden. 

8. Het ontwikkelen van de ‘Vak-HAVO’ wordt gezien als een voertuig om de leiding en de 
docenten van Triade en Don Bosco inhoudelijk met elkaar te verbinden en aan elkaar te laten 
wennen om zo los te komen van oude ingeslepen wederzijdse beelden. 

9. Henk van der Tas zal met een procesontwerp komen en een volgende bijeenkomst in de 
week van 19 augustus organiseren. 

 

Henk van der Tas 

Bakkum, 30 juni 2021 


